

عنوان

بخشنامه مزد سال ۱۳۵۳

برای دسترسی به کلیه قوانین و مقررات، آموزش ها و مقالات تخصصی قانون کار

در سایت اینترنتی کارتابان

اینجا کلیک کنید

(حداقل مزد مناطق و صنایع سال ۱۳۵۳)

تاریخ تصویب: ۱۳۵۳/۳/۱۹

نقل از روزنامه رسمی شماره: ۸۵۸۶ تاریخ: ۱۳۵۳/۴/۱۱

شماره: ۲۸۲۵ تاریخ: ۱۳۵۳/۴/۹

۱- حداقل مزد مناطق و صنایع که از اول فروردین ماه سال جاری قابل اجرا خواهد بود به شرح زیر مورد تصویب قرار گرفت:

الف- حداقل مزد مناطق:

۱- منطقه یک- ۱۰۵ ریال.

۲- منطقه دو- ۹۵ ریال.

تاثیر تغییرات حداقل مزد در سایر سطوح مزدی طبق فرمول زیر عمل خواهد شد:

$$11 + 7 \times \text{مزد دریافتی در اسفند } ۱۳۵۲ = \text{مزد دریافتی (ناشی از تغییرات)}$$

ب- حداقل مزد صنایع:

۱- حداقل مزد صنعت قند و روغن نباتی:

منطقه یک- ۱۲۰ ریال.

منطقه دو- ۱۰۹ ریال.

منطقه سه- ۹۸ ریال.

۲- حداقل مزد سیمان و رادیو تلویزیون:

منطقه یک- ۱۱۴ ریال.

منطقه دو- ۱۰۲ ریال.

منطقه سه- ۹۶ ریال.

تاثیر تغییرات حداقل مزد در سایر سطوح مزدی صنایع مذکور در بند ب طبق فرمول زیر عمل خواهد شد:

$$10 + 1 \times \text{مزد دریافتی در اسفند } ۱۳۵۲ = \text{مزد دریافتی (ناشی از تغییرات)}$$

۳- کلیه مناطق کشور ۱۵۰ ریال.

تاثیر تغییرات حداقل مزد در سایر سطوح مزدی صنایع مذکور در بند (۳) طبق فرمول زیر عمل خواهد شد:

$$13 + 1 \times \text{مزد دریافتی در اسفند } ۱۳۵۲ = \text{مزد دریافتی (ناشی از تغییرات)}$$

توضیح: به هر حال حداکثر مبلغ اضافی از تاثیر تغییرات حداقل دستمزد از ۶۲ ریال در روز تجاوز نخواهد کرد.

۲- از این پس در مورد تاثیر تغییرات شاخص هزینه زندگی در مزد کارگاه‌ها فقط مصوبات شورای عالی کار قابل عمل و استناد بوده و مقررات جداگانه ای که در این زمینه در آیین‌نامه اجرایی طرح‌های طبقه‌بندی مشاغل کارگاه‌ها پیش بینی شده است لغو و بلاثر می گردد.

۳- حداقل مزد تعیین شده برای هر صنعت، نسبت به فعالیت‌های جنبی و فرعی همان صنعت نیز قابل اجرا خواهد بود.

شورای عالی کار